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FS -  behandling:
Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, orienterte om vassavtalen med Alver kommune. 
Vedtaket i Austrheim kommunestyre var ikkje heilt likt vedtaket i Alver kommune, og i etterkant har 
det vore møte med Alver kommune. Alver opnar for å imøtekomma Austrheim og gje avtale på tjue 
år med ti års forlenging, og at det må føreligga sakleg grunn om den ikkje skal forlengast vidare. 
Administrasjonen vurderer at dette er innanfor det ein kan akseptera. Austrheim er heilt avhengig av 
å ha ein avtale med Alver, og avtalen støttar det behovet ein har for vatn. Alver seier at dei ikkje 
ønskjer å stenga Austrheim ute, men vil knyta seg sterkare saman som ein region.
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug sa at denne saka kjem til kommunestyret 15/9 som framlegg til 
ny avtale.
---
Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, sa at ein startar grunnarbeidet i september for 
pumpestasjonen i Åråsvågen. Det skal vera møte mellom grunneigarar 12. september om avtale for å 
avlaupsutbygging lengre ute i Åråsvågen, der startar ein så snart denne avtalen er underskriven. 
---
Einingsleiar teknisk drift, Rolf Henning Myrmel, sa at skuleprosjekta er godt i gang, har på plass dei 
fleste av underentreprenørane, og skal i gang no i haust på både Kaland og Årås.
Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om ferdigstilling, her svara Myrmel at det no ser ut for at ein skal vera 
ferdig til skulestart 2023/24. 
Inger Lise Brekke (H) spurte om forseinkingane skuldast interne forhold eller eksterne forhold, her 
svara Myrmel at bakgrunnen for dette er eksterne forseinkingar. Brekke spurte om det vil påverka 
skulegangen for elevane som skal gå på skulen under byggeperioden, Myrmel svara at skulane har 
vore innforståtte med den framdriftsplanen ein har hatt no.
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug sa at begge skulane er innforståtte med at dette arbeidet vil 
pågå det kommande skuleåret 
Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at det skal vera status framdrift og kostnad på skuleprosjekta i kvart møte 
i formannskapet, her svara kommunedirektøren at det skal gå bra.
---
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om fleire saker:
Kommunedirektør Fjellhaug sa at budsjettarbeidet er i gang. Det blir stramt med straumrekningar og 



renteauke, dette kjem til politisk handsaming etter den planen som gjeld.
Kommunedirektør Fjellhaug viste til prosjektet med dei kommunale geitene, her kjem det status og 
evaluering når dei er ferdige i midten av oktober. 
Kommunedirektør Fjellhaug viste til søknad frå Landbruksdagen på 15.000 kroner, i tillegg til at det er 
gitt frå før 12.000 til støtte av dugnad. Her sa Per Lerøy (Ap) at det er gitt slik støtte tidlegare, elles 
ser det ut for at det ikkje er støtte frå Statsforvaltar denne gongen. Morten Sognnes (H) og Helge 
Dyrkolbotn (KrF) tok til orde for å støtta arrangementet. Formannskapet sa seg samde i å gje desse 
15.000 kronene.
Kommunedirektør Fjellhaug viste til at vedtaket om garanti til eigedomsselskapet må via 
kommunestyret ein gong til, for at det skal stå sjølvskyldnargaranti og ikkje berre garanti.
Kommunedirektør Fjellhaug viste til at formannskapet er invitert til kulturkveld på Mongstad i 
samband med fylkestinget sitt møte på Mongstad i slutten av september. Oppfordrar til å melda seg 
på.

Kommunedirektør Fjellhaug viste til at kommunen har klatra på den siste utgåva av 
Kommunebarometeret, helse har gjort det bra medan andre einingar må jobba vidare for å løfta seg.

Kommunedirektør Fjellhaug viste til at kommunestyret har bedt om vidare utgreiing av søndagsopne 
butikkar, men skal dette gjerast no som Joker Austrheim har gått inn? Det var dei som ba om dette. 
Formannskapet var samla om at dette ikkje skal handsamast vidare no som den aktuelle søkaren har 
gått inn.

Kommunedirektør Fjellhaug viste til at Kim Andre Vangberg er konstituert som kommunalsjef inn til 
ny kommunalsjef for helse og velferd er på plass.
---
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug spurte formannskapet om mandat til å be eigedomsselskapet 
om å skaffa fleire kommunale bustader. Treng fleire leilegheiter, og fleire mindre leilegheiter. 
Ønskjer fullmakt til å be eigedomsselskapet til å skaffa fleire leilegheiter av ulik type. Ser også på sak 
seinare i haust for subsidierte leilegheiter til nytilsette.

· Per Lerøy (Ap) sa at det er fleire tomter som kan vera aktuelle, mellom anna for leilegheiter 
der nytilsette kan bu i tre år, med høgare leige år for år.

· Helge Dyrkolbotn (KrF) ba om status for overføring til eigedomsselskapet, dette kjem 
kommunedirektøren tilbake til.

---
Trine Jansen orienterte om at det kjem fleire flyktningar frå Ukraina, som ein jobbar med å skaffa 
bustad til, med Kilstraumen som reserve om ein ikkje får dette på plass. Har komme to, jobbar med 
plass til ytterlegare seks. Kor lang tid det kan gå før dei kjem, er litt uklart, det er slik systemet ser ut 
til å vera. Helge Dyrkolbotn (KrF) spurte om kor lange avtalar ein skriv, her svara Jansen at 
kommunen leigar inn bustader og leigar ut vidare til flyktningane, med ei oppseiingsfrist på 1-3 
månader. Mange kan ha ønskje om å reisa heim så snart som mogleg, men det er usikkert om det er 
slik i Ukraina at dei kan reisa.
Morten Sognnes (H) spurte om dette berre er flyktningar frå Ukraina, dette stadfesta Jansen.
---
Ordførar Per Lerøy viste til innspel frå Nordhordlandspakken om opning av Vardebrua på Mongstad. 
Det er ønskje frå fylkeskommunen å ta dette den 23. september, frå om lag klokka 10.00 og utover. 
Ordførar sa at ein ønskjer å involvera Kaland skule og Kaland barnehage på denne opninga. Brua skal 
vera ferdig til 23. september med gjerde og det som skal vera der, men med unntak av at det ikkje er 
bestilt lys enno.
Handsaming i formannskapet:
Samrøystes for kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak.



FS  vedtak:

Orienteringane vert teke til vitande.
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